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Sporządzono: 12.12.2024

Protokół nr III/2024 z sesji

III Sesja IX Kadencji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie
data posiedzenia: 18-09-2024

miejsce posiedzenia: Sala Posiedzeń Urządu Gminy w Nowym Warpnie; pl. Zwycięstwa 1; 72-022
Nowe Warpno

Porządek obrad

Sprawy regulaminowe1.
otwarcie obradA.
stwierdzenie quorumB.
zatwierdzenie porządkuC.

Informacja Burmistrza o swojej działalności2.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń3.
przychodni na czas nieokreślony

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie4.
z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno za rok 2024.

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania,5.
odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności mających charakter cywilnoprawny,
przypadających Gminie Nowe Warpno lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których umorzenie, odroczenie lub
rozłożenie na raty spłaty stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osób do
tego uprawnionych

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia taryfy opłat portowych w6.
porcie morskim w Nowym Warpnie

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości diet radnych Rady7.
Miejskiej w Nowym Warpnie, diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Warpnie oraz
diety dla przewodniczącego organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Nowe
Warpno

przedstawienie projektu uchwałyA.



2

stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego8.
strażakom ratownikom ochotniczych straży pożarnych w Gminie Nowe Warpno

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości9.
zabudowanej na podstawie zezwolenia na budowę lub których zabudowa została zalegalizowana
zgodnie z procedurami przewidzianymi w odrębnych przepisach, jeżeli o nabycie nieruchomości
ubiega się osoba, która dzierżawi lub użytkuje nieruchomość na podstawie umowy zawartej na
co najmniej 10 lat.

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Komunikaty i informację10.
Sprawy organizacyjne11.

Wykaz głosowań

Przyjęcie porządku obrad ze zmianą pkt. 8 porządku obrad zmienia się na pkt. 3 tego porządku i1.
kolejno. (2024-09-18 17:06:52)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Aleksandra Wis;
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń2.
przychodni na czas nieokreślony (2024-09-18 18:04:06)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 11 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Michał Korzeniewski;
Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Piotr Skirmuntt; Aleksandra
Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Jolanta Falkowska - Sobolewska; Emilia Kalisz; Łukasz Szwebel;
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie3.
z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno za rok 2024.
(2024-09-18 18:37:07)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł
Wojcieszczyk;
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PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania,4.
odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności mających charakter cywilnoprawny,
przypadających Gminie Nowe Warpno lub jej jednostkom organizacyjnym, warunków
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których umorzenie, odroczenie lub
rozłożenie na raty spłaty stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osób do
tego uprawnionych (2024-09-18 18:43:43)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł
Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia taryfy opłat portowych w5.
porcie morskim w Nowym Warpnie (2024-09-18 18:47:13)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 5 - Wiesław Andrzejewski; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Piotr Skirmuntt; Mariusz
Wnuk;
PRZECIW - 4 - Jolanta Falkowska - Sobolewska; Emilia Kalisz; Aleksandra Wis; Paweł
Wojcieszczyk;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 5 - Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Magdalena Krasnodębska; Konrad
Krasnodębski; Łukasz Szwebel;
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości diet radnych Rady6.
Miejskiej w Nowym Warpnie, diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Warpnie oraz
diety dla przewodniczącego organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Nowe
Warpno (2024-09-18 18:50:08)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Piotr
Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 1 - Jolanta Falkowska - Sobolewska;
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego7.
strażakom ratownikom ochotniczych straży pożarnych w Gminie Nowe Warpno (2024-09-18
18:55:20)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł
Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od zbycia w drodze przetargu nieruchomości8.
zabudowanej na podstawie zezwolenia na budowę lub których zabudowa została zalegalizowana
zgodnie z procedurami przewidzianymi w odrębnych przepisach, jeżeli o nabycie nieruchomości
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ubiega się osoba, która dzierżawi lub użytkuje nieruchomość na podstawie umowy zawartej na
co najmniej 10 lat. (2024-09-18 18:59:29)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Wiesław Andrzejewski; Jolanta Falkowska - Sobolewska; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub
Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska;
Konrad Krasnodębski; Piotr Skirmuntt; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 1 - Łukasz Szwebel;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

W dniu 18.09.2024 roku odbyła się posiedzenie III  Sesji  IX Kadencji  Rady Miejskiej w
Nowym Warpnie, które rozpoczęło się o godzinie 17:00 i trwała do godziny 19:53. Sesję
poprowadziła  Przewodnicząca  Rady  Helena  Kowalska,  protokołowała  Kamila
Harnatkiewicz.

Zgodnie z listą obecności z chwilą rozpoczęcia posiedzenia sesji, na skład 15 radnych, obecnych było
14  radnych.  W  związku  z  tym rada  posiada  quorum do  podejmowania  prawomocnych  decyzji.
Nieobecny był: Radny Marcin Olek. 

Z pracowników Urzędu Gminy w Nowym Warpnie obecni byli Burmistrz Nowego Warpna Jarosław
Burba, Skarbnik Gminy Jolanta Jędrzejczak, Sekretarz Gminy Rozalia Adamska spośród Kierowników
Gminnych Jednostek Organizacyjnych: Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Nowym Warpnie
Robert Rogowski, Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Warpnie Anna Twarowska, Spośród
Jednostek Pomocniczych Gminy obecny był,  Sołtys  Sołectwa Brzózki  Pan Krzysztof  Kalisz,  Sołtys
Sołectwa Warnołęka Mariusz Wysocki, Przewodnicząca Osiedla Podgrodzie Iwona Kopytowska, oraz
goście Szarzec Zdzisława, Małgorzata Getka, Sylwester Getka, Grażyna Jaguszewska. 

Przebieg obrad:

00:00:01 - 00:02:49

Ad. 1 Otwarcie obrad 

Przewodnicząca Rady Helena Kowalska, na wstępie przywitała wszystkich obecnych. Przewodnicząca
przedstawiła obecnym Sekretarz Gminy Rozalię Adamską, która po raz pierwszy uczestniczyła w
posiedzeniu  sesji  powołanego  sołtysa  Warnołęki  Mariusza  Wysockiego,  oraz  nowo  wybraną
Przewodniczącą Osiedla Podgrodzie Iwonę Kopytowską. Następnie otworzyła obrady sesji, stwierdziła
quorum, zaproponowała zmianę porządku obrad przenosząc punkt 8 porządku obrad na punkt 3
porządku, odbyło się głosowanie, przyjęto proponowany porządek obrad ze zmianą – 13 radnych za.
Przewodnicząca oddała głos Burmistrzowi Nowego Warpna

00:02:49 - 00:10:40

Ad. 2 Informacja Burmistrza o swojej działalności

Głos zabrał Burmistrz Nowego Warpna, , który odczytała informacje o swojej działalność za okres od
28.06.2024 r. do 18.09.2024r. Następnie Pan Burmistrz omówił w kilku zdaniach bieżące inwestycje.
Powiedział również kilka zdań o ogłaszanych przetargach w czasie wakacji. 
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00:10:40 - 01:00:24

Ad.  3  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu
pomieszczeń przychodni na czas nieokreślony 

Głos  zabrał  Burmistrz  Nowego  Warpna  Jarosław  Burba,  który  to  przedstawił  zebranym gościom
pokrótce czego dotyczy projekt uchwały. Następnie głos zabrała przewodnicząca rady: Prosząc o
dyskusję nad uchwałą i  zadawanie pytań pani  doktor Małgorzacie Getka,  która to jest  obecnym
dzierżawcą Palcówki Ochrony Zdrowia i która to zwróciła się o podjęcie nowej uchwały w związku z
kończącym  się  okresem  dzierżawy.  Jako  pierwszy  głos  zabrał  Radny  Marek  Wnuk:  Proszę  o
przedstawienie koszyku usług jakie ma w swojej ofercie jako lekarz rodzinny prowadzący. Doktor
Małgorzata  Getka  na  wstępie  się  przedstawiła,  następnie  opowiedziała  krótką  historię  pracy
wieloletniej w gminie Nowe Warpno, oraz udzieliła odpowiedzi na pytanie radnego. Następnie głos
zabrała  radna  Jolanta  Falkowska  –  Sobolewska:  Czy  jest  możliwe  otworzenie  punktu  pobrań  w
przychodni,  aby  pacjenci  nie  musieli  jechać  do  Polic,  czy  do  Szczecina?  Pan  doktor  udzieliła
odpowiedzi (załącznik nagranie).  Głos zabrał Radny Marek Wnuk: Czy koszty ogrzewania i  prądu
ponosi  pani?  Doktor  Małgorzata  Getka odpowiedziała:  Tak.  Dodała  również  iż  w tym roku musi
zatrudnić palacza. Głos zabrała Burmistrz: Państwo ogrzewacie również mieszkanie,więc ten koszt nie
jest tak do końca mieszkacie państwo i ogrzewacie. Przychodnia to jest pani działalność gospodarcza
to nie jest publiczny zakład opieki zdrowotnej i to jak pani rozwiąże to pani sprawa. Doktor Małgorzata
Getka odpowiedziała: Chodzi o to, że związku z tym, że mam mało pacjentów to mi się nie bilansuje
prowadzenie działalności  gospodarczej.  Głos zabrała Burmistrz:  Było pytanie,  czy całość kosztów
rozlicza pani w ramach działalności. Doktor Małgorzata Getka odpowiedziała: Nie rozliczam w ogóle
kosztów, nie potrzebne mi są rozliczenia. Nasz placówka jest bardzo mała. Statystycznie przekłada się
tak, iż mamy trochę więcej niż połowę z wszystkich mieszkańców Noweg Warpna. Następnie głos
zabrała radna Jolanta Falkowska – Sobolewska: Jak pani widzi dalszy rozwój tej poradni i możliwość
pozyskania  pacjentów.  Doktor  Małgorzata Getka odpowiedziała:  Dlatego właśnie  mamy pediatrę,
chciałam otworzyć gabinet fizjoterapii rehabilitację zakupiłam sprzęt, zgłosiłam do wojewody ale mam
jest za mała placówka mamy biofor,  solus,  udostępniam te rzeczy pacjentom nie mam niestety
podpisanej z NFZ umowy. Głos zabrała radna Jolanta Falkowska – Sobolewska: Czy warunki lokalowe
pozwalają na to, aby taki gabinet istniał. Byłam w tej przychodni, której warunki lokalowe i bytowe tej
przychodni czas się zatrzymał. Może trzeba było zmodernizować i zmienić trochę wizerunek jakieś
nowe  kolory  jasne.  Rozwój  zmiany  warunków,  wyjście  do  pacjentów?  Doktor  Małgorzata  Getka
odpowiedziała:  Uważam,  iż  robimy  wszystko,  co  możemy  wychodzimy  do  pacjentów  w  postaci
zatrudnienia pediatry, abonament z Religom, reklamujemy się. Głos zabrała radna Jolanta Falkowska –
Sobolewska:  Z  reklamą  to  słabo  wykazane  jest  w  internecie  pewne  rzeczy  jak  szczepienie,
szczepionkami  sezonowymi.  Czy  pani  doktor  to  robi.  Doktor  Małgorzata  Getka  odpowiedziała:
Oczywiście, że szczepimy. Jolanta Falkowska – Sobolewska: To proszę mi powiedzieć jak to się stało,
że piani doktor nie wszczepiała mieszkańców na COVID. Doktor Małgorzata Getka odpowiedziała: W
tym momencie  jestem sprawna  a  wtedy  chodziłam o  kulach.  Jolanta  Falkowska  –  Sobolewska:
Wystąpiła pani na długoterminową umowę ,  jakie ma pani palny na ten czas?  Małgorzata Getka
odpowiedziała:  Staramy się realizować zadania, które wynikają z umowy z Narodowym Fundusze
Zdrowia musimy je raportować. Obowiązków jest coraz więcej raportowania coraz więcej. Problem z
zasięgiem problem i internetem. Wychodzę naprzeciwko z pediatrą kardiologiem. Zdziałamy szybko
coś się dzieje, papiery mam. Zdałam egzamin na lekarza rodzinnego jako pierwsza. Jolanta Falkowska
– Sobolewska: Jeszcze raz powtórzę pytanie, czy widzi pani możliwość prowadzenia punktu poboru?
Małgorzata Getka: Jeśli mieszkaniec nie będzie mógł dojechać to oczywiście pobierzemy. Jeśli będzie
dobra wola burmistrza i rady to oczywiście się zorientuję. Miejsce do pobierania jest trzeba by było się
zorientować,  z  pobieraniem i  podpisaniem umowy na  odbiór  próbek  przez  transport  medyczny.
Zorientuję się obiecuję. Jolanta Falkowska – Sobolewska: Co do odszczepiania młodszych i starszych,
jest  dużo  programów prozdrowotnych  z  których  można by  było  czerpać  korzyści,  i  mówi  się  o
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doszczelnianiu chłopców. Małgorzata Getka: Teraz ma to wynikać z obowiązków szkoły, ale my się
zorientujemy i razem podziałamy. Tendencja jest taka, aby jak najwięcej dzieci wszczepiać, i matki
namawiamy na szczepienie jestem za i będziemy docierać, a na szczepionki sezonowe wszczepiamy
cały czas. Głos zabrała gościnnie Grażyna Jaguszewska: Moi kochani mieszkamy w fajnym miejscu i
jesteśmy naprawdę uprzywilejowaną wspólnotą,  bo  wyobraźcie  sobie,  że  w każdej  chwili  mamy
dostępność lekarza. Ktoś kto ma doświadczenie ze Szczecina czy Polic to wie, żeby się dostać do
lekarza pierwszego kontaktu to dostaje się numerek za trzy dni. W Nowym Warpnie dzwonie to w tej
chwili  przytwierdzam albo umawiamy się  za  dwie  godziny.  To  jest  właśnie  ten nasz  przywilej  i
życzliwości pani doktor, która jest otwarta. Rzeczywiście każdy z nas pracował a pani doktor w swoim
świętym czasie służy odbiera telefony, przyjedzie nawet w nocy. Jolanta Falkowska – Sobolewska:
Proszę państwa my tu w żaden sposób nie kwestionujemy, ani prani doktor zaangażowania, ani pracy,
ani tego co robi. Tylko dyskutujemy na temat długoletniej umowy dzierżawy. To są dwie różne rzeczy.
Grażyna Jaguszewska: Mogę powiedzieć z doświadczenia długowiecznego mieszkańca od niemowlaka.
Porównując przychodnie ona zawsze tu była. Porównując to co było kiedyś do dzisiaj to wtedy była
ciemnica. Głos zabrał radny Paweł Wojcieszczyk: Uważam że dalsza rozmowa na ten temat nie ma
większego  sensu  .  Osobiście  korzystam  z  opieki  pani  doktor  moje  dzieci  również.  Myślę,  że
zagłosowanie  za  tą  uchwałą  za  przyjęciem  myślę,  że  zaufamy  burmistrzowi  aby  odpowiednio
przygotował  umowę  bo  dalsza  rozmowa  na  ten  temat  nic  więcej  nie  wniesie.  Głos  zabrała
Przewodnicząca Rady Helena Kowalska: Reasumując pani doktor bardzo się cieszymy, że zaszczyciła
nas pani swoją obecnością, że jest pani wśród nas, że opiekuje się mieszkańcami to w ogóle nie
podlega  dyskusji.  Dzisiaj  chcieliśmy  trochę  dowiedzieć  się  więcej  jakieś  plany  i  ewentualnie
wyartykułować problemy mieszkańców. Nie podlega dyskusji, że musi pani tą praktykę gdzieś dalej
prowadzić. Chcielibyśmy może żeby pani pomyślała nad lepszym rozwojem. Przede wszystkim zawsze
rozmowa i kontakt z mieszkańcami. Małgorzata Getka: Liczę na państwa pomoc. Przewodnicząca Rady
Helena Kowalska: Tak a nie inaczej zajmijmy się zdrowiem mieszkańców a nie polityką w przychodni.
Małgorzata Getka: My się polityką nie zajmujemy. Przewodnicząca Rady Helena Kowalska: Dygresję
powiedziałam. Mamy jeszcze jakieś pytania odnośnie uchwały? Nie to przechodzimy do głosowania
nad uchwałą. Kto jest za, kto się wstrzymał, kto jest przeciw? Jedenaście osób za, trzy osoby się
wstrzymały. Dziękuję. Małgorzata Getka: Bardzo dziękuję za zaufanie. Niech nam zdrowie dopisuje.
Przewodnicząca Rady Helena Kowalska: Zarządzam 15 minut przerwy. 

Przewodnicząca po przerwie wznawia posiedzenie sesji.

01:00:24-01:33:03

Ad.  4  Podjęcie  uchwały  w sprawie zmiany uchwały  XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej  w
Nowym Warpnie z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe
Warpno za rok 2024. 

Głos  zabrała  Skarbnik  Gminy  Jolanta  Jędrzejczak:  1.  Zwiększenie  dochodów  (  75807)  o  kwotę
8.389.766,00 zł subwencja ogólna z Ministerstwa Finansów za rok 2015- 5.483.163,00 zł oraz odsetki
2.906.603,00 zł 2. Zwiększenie dochodów( 85504) i wydatków ( 85154) o kwotę 8.963,50 zł dotacja
od Wojewody na dodatek motywacyjny. 3. Zwiększenie dochodów i wydatków ( 75109) o kwotę 110 zł
dotacja z  Krajowego Biura Wyborczego.  4.  Zwiększenie wydatków (  60041) o kwotę 200.000,00
modernizacja Mariny w Nowym Warpnie. 5. Zwiększenie wydatków ( 75023) kwotę 100.000,00 zł ,
odprawy emerytalne. 6. Zwiększenie wydatków( 75095) kwotę 2.200.000,00 zł wynagrodzenie dla
kancelarii  prawnej.7.  Zwiększenie  rezerwy  o  kwotę  175.000,00  zł.,  zg  z  Ustawa  o  Finansach
publicznych.8. Zwiększenie wydatków (75412) , dotacja dla OSP Brzózki na wkład własny do projektu
„ Bezpieczny strażak 2024” kwota 7.709,00 zł. 9. Zwiększenie wydatków (92116), dotacja dla Gminnej
Biblioteki  Publicznej,  kwota 20.000,00 zł  10.  Zwiększenie wydatków (  92601)  ,  remont zaplecza
socjalnego  na  Orliku  Podgrodzie  ,  kwota  50.000,00  zł.  11.  Zwiększenie  wydatków  w  różnych
rozdziałach według potrzeb.
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Głos zabrał Burmistrz Jarosław Burba: Dostaliśmy zwrot z budżetu państwa z tytułu nadpłaconego
podatku za rok 2015. Druga sprawa za rok 2014 jest w NSA ale to jest tożsame z rokiem 2015, więc
myślę,  że  jest  to  tylko kwestia  czasu.  Cieszymy się  długo na to  czekaliśmy od 2019 roku.  Jak
składałem wniosek postępowanie, które na początku była opinia negatywna później odwołaliśmy się
do  WSA  trafiło  do  NSA,  z  NSA  wróciło  znowu  do  WSA  do  Warszawy,  ale  liczy  się  efekt  końcowy.  Z
jednej strony dobrze bo odsetki ogromne a żadna lokata bankowa by nam tego nie dała. Dla naszej
gminy jet to bardzo ważny nie zastrzyk bo nam się to po prostu należało.  Tyle czasu jak mały
samorząd musieliśmy o te środki walczyć. Na pewno pozwoli nam na robienie planów i na działania
inwestycyjne, które jak każdy samorząd mamy ogrom. Jak pani skarbnik wspomniała przeznaczyliśmy
kwotę około 200 tysięcy na marinę aby wyłonić projektanta, abyśmy mogli tą inwestycję planować. Ja
wychodzę  z  założenia  i  myślę  że  państwo się  zgodzicie,  że  naszej  gminy  nie  stać  na  robienie
inwestycji  w  całości  z  własnych  środków.  Staramy  się  wykorzystać  wszelkie  możliwości  źródła
finansowania zewnętrznego a z naszych środków zabezpieczać wkład własny. Wydać 5 mln w jednej
inwestycji a tych potrzeb jest znacznie więcej ale daje to szanse aby móc planować. Dzisiaj aby starać
się o środki z dużych projektów INTERREG trzeba mieć projekt dokumentacje projektową, wiedzieć co
się chce jak się chce. Ponieważ ten wniosek musi mieć konkrety. Przewodnicząca Rady poprosiła o
odczytanie  stanowiska  komisji.  Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju
Gospodarczego Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  17  września  2024 roku.  Komisja
proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 8 za –8. Przewodnicząca
Rady: Otwieram dyskusję. Czy są jakieś pytania? Głos zabrała Radna Jolanta Falkowska-Sobolewska:
W zwiększonych wydatkach była dotacja na remont zaplecza socjalnego na Orliku w Podgrodziu. Czy
pani skarbnik nam to przedstawi. Jolanta Jędrzejczak: Oczywiści. Tam zostały zabezpieczone pieniądze
w kwocie jak tam jest podana. Realizacją zajmuję się Zakład Gospodarki Komunalnej. Myślę, ze pan
dyrektor może coś więcej powiedzieć na temat remontu. Głos zabrał Dyrektor Zakłady Gospodarki
Komunalnej  w Nowym Warpnie  Robert  Rogowski:  Szanowni  państwo na  dzień  dzisiejszy  zostały
wymienione  drzwi,  zostało  do  wymienienia  i  zakup  nowych  kabli  prysznicowych  i  ewentualnie
wymiana i napraw ogrodzenia na zewnątrz. Jolanta Falkowska-Sobolewska: Kosztorys został na to
wykonany bo tam jest na to kwota 50 tysięcy. Jolanta Jędrzejczak: Ja odpowiem. Jest tam opisane w
uzasadnieniu, jest to dział gdzie jest zakup materiałów i ja tam po prostu zabezpieczyłam pieniążki na
zakup  piłek.  Jest  to  tylko  wprowadzenie  środków  przez  tą  większą  kwotę  aby  była  możliwość
przeniesienia  na  rozdział  4.300  gdzie  jest  usługa.  Między  działami  mogę  przekazywać  środki
wprowadzać uchwałą rad. Tam są tez boiska w Brzózkach. To nie jest kwota przeznaczona na remont
Orlika  to  kwota,  aby  przenosić  zarządzeniami  na  inne  wydatki  które  mogą  wystąpić.  Jolanta
Falkowska-Sobolewska:  Jaka  kwota  zostaje  przeznaczona  na  remont?  Robert  Rogowski:  Nie  ma
konkretnej kwoty robimy zakupy pewne rzeczy wychodzą w trakcie i my je na bieżąco kupujemy.
Kabina  prysznicowa  to  jest  około  jednego  tysiąca  złoty  jedna.  Jolanta  Falkowska-Sobolewska:
Przepraszam bardzo  bo  wczoraj  tego nie  omówiliśmy na komisjach,  ale  rozumiem że  nie  mam
żadnego planu remontu Orlika. Robert Rogowski: Mamy pismo pani Rogowskiej, która wyszczególnia
jakich prac wymaga Orlik i na podstawie tego pisma wykonujemy wskazane prace i remontujemy.
Jeżeli  coś  dodatkowego stwierdzimy to  również jest  wykonywane.  Jolanta Falkowska-Sobolewska:
Rozumiem,  że  ta  kwota  50  tysięcy  nie  jest  przeznaczona  na  remont  i  modernizację.  Jolanta
Jędrzejczak: W całości nie, to jest tylko uzasadnienie ale jak by pani przeszła do załącznika numer dwa
gdzie mamy rozdział 921 rozdział 92101 ten dział mówi obiekty sportowe. Więc to koszty boiska w
Brzózkach, Orlika, kortu tenisowy, to wszystkie koszty się tam znajdują. Może nie doprecyzowałam w
opisie. Jolanta Falkowska-Sobolewska: Rozumiem, że całe wyliczenie tego przewidywalnego remontu
jest przejrzyste. Głos zabrał Burmistrz: Nie do końca tak jest przy remontach bieżących. Wymienia się
kabinę remontuje Orlika ale tak szczegółowo żeby zasypać studzienkę żeby naprawić krawężnik to do
tego nie podajemy bo do tego jest właśnie ten dział w którym się księguje te wszystkie wydatki
remontowe. Jolanta Falkowska-Sobolewska: Dla mieszkańców którzy mają wgląd w takie uchwały jest
jasno napinane że jest to zwiększenie wydatków na remont Orlika w Podgrodziu jest to kwota 50
tysięcy. Jest to duża kwota i wymiana drzwi czy kabin nie wyniesie 50 tysięcy. Głos zabrał Burmistrz:
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Oczywiście zwrócimy uwagę na przyszłość, aby w uzasadnieniu był inny zapis bardziej precyzyjny.
Głos zabrał Radny Marek Wnuk: Panie burmistrzu te 200 tysięcy co mamy zabezpieczone na Marinę to
my już wiemy co będzie? Jarosław Burba:  Dwieście tysięcy to kwota na wyłonienie projektanta.
Podmiotu,  który  wykona  dokumentację  projektową,  który  przeprowadzi  uzgodnienia.  Trudno  mi
powiedzieć jak to będzie kwota bo to wyjdzie z przetargu bo to jest powyżej 350 tysięcy już. Szacuje,
że to będzie kwota powyżej. Mówimy o budownictwie budynki socjalne, tawerna, o sieciach prądu o
urządzeniach wodnych typu slip pomosty pływające i tak dalej. Być może spróbujemy w formule 130
tys. netto (prawo zamówień publicznych). Jeśli nie wyłoni się wykonawca to wtedy dokumentacja
przetargowa ale w tedy mamy zabezpieczenie. Radny Marek Wnuk: Te dofinansowania o których pan
mówił to mamy już jakieś na Marinę. Jarosław Burba: Na Marinę nie mamy żadnego dofinansowania.
Dopiero po zrobieniu dokumentacji projektowej. Trzeba porozmawiać z ludźmi którzy z tego korzystają
i mają doświadczenie, posłuchać wniosków żeglarzy. Trzeba by było zobaczyć kilka marin i podpatrzeć
dobre rozwiązania. Robiąc zapytania ofertowe to my musimy już określić jakie obiekty planujemy, ile
pomostów bo ten projektant będzie musiał skalkulować ile będzie miał pracy z tym związanej. Jeżeli
ktoś z państwa będzie miał ochotę włączyć się do procesu koncepcji włączyć to proszę o sygnał.
Możemy kolektywnie porozmawiać. Marina powinna być naszą wizytówką, aby była niezwiększony
liczba miejsc i zwiększony poziom. Głos zabrała Helena Kowalska: Mam pytanie te 280 tysięcy za
zwrot  kosztów  za  pobyt  dzieci  w  przedszkolach  innych,  czy  to  wystarczy?  Jolanta  Jędrzejczak:
Zakładam, że powinno starczyć ale nie mam jeszcze listy dzieci mam informacje ile było dzieci na
koniec sierpnia. Głos zabrała Helena Kowalska: Duża kwota a mamy takie ładne przedszkole. Nie
mamy na to wpływu tu rodzice decydują. Czy mamy jeszcze jakieś pytania? Nie widzę, pozwólcie
państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto
się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję bardzo przyjęto uchwałę jednogłośnie. 

01:33:03-01:36:00

Ad.  5  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu
umarzania,  odraczania  lub  rozkładania  na  raty  spłaty  należności  mających  charakter
cywilnoprawny, przypadających Gminie Nowe Warpno lub jej jednostkom organizacyjnym,
warunków  dopuszczalności  pomocy  publicznej  w  przypadkach,  w  których  umorzenie,
odroczenie lub rozłożenie na raty spłaty stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania
organu lub osób do tego uprawnionych 

Głos  zabrała  Sekretarz  Gminy  Rozalia  Adamska:  Projekt  uchwały  zakłada  możliwość  udzielania
umorzeń, odroczeń lub rozkładania na raty, należności cywilno - prawnych, które przysługują gminie
Nowe Warpno. Zgodnie z uchwałą należności te mogą być umorzeń, odroczeń lub rozkładania na raty,
przez organ, czyli przez pana burmistrza jak również kierowników jednostek, lub dyrektora jednostki.
Uchwała  określa  kwoty  jakie  są  umarzane  jak  również  cały  tryb  postępowania,  który  musi  być
wystąpić żeby do takiego udzielania doszło. Dotyczy ona osób fizycznych jak i prawnych. Uchwała ta
została  zaopiniowana  przez  Urząd  Ochrony  Konkurencji  i  Konsumentów  jak  i  również  Ministra
Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia 17 września 2024 roku. Komisja proponuje przyjąć
projekt  uchwały,  liczba  członków  podczas  głosowania  8  za  –8.  Głos  zabrała  Helena  Kowalska:
Otwieram dyskusję. Jeśli można by było dopowiedzieć, że trzeba spełnić pewne warunki aby składać
wiosek o umorzenie. Głos zabrała Sekretarz Gminy Rozalia Adamska: Oczywiście. Projekt uchwały
zakłada również szereg warunków, które musi spełnić dłużnik tak aby mógł z takie ulgi skorzystać w
tych formach jest wzór wniosku , który stanowi załącznik do uchwały, który musi być złożone w tym
wniosku  musi  znaleźć  się  uzasadnienie  jak  również  do  wniosku  będą  musiały  być  dołączone
dokumenty  przedstawiające  sytuację  finansową  która  uprawnia  do  skorzystania  z  ulgi.  Należności
cywilno prawne stanowią dochody cywilnoprawne każdego samorządu, dlatego też ich odraczanie,
umarzanie czy rozkładanie na raty nie jest formą, że każdy może z niej skorzystać. Państwo jako rada
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będziecie również informowani ile w roku jakich ulg bądź też kierownicy jednostek udzieli. Ponieważ
wzór sprawozdania stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Głos zabrał Radny Paweł Wojcieszczyk:
Czy to dotyczy również tych pożyczek, która gmina udzielała na termomodernizację budynków? Głos
zabrał Burmistrz: Nie, jest to najem, czynsze, opłaty wod-kan., opłaty za przedszkole. Zupełnie inna
forma.  Zawsze  można  umowę aneksować,  za  porozumieniem stron.  Już  bardzo  dużo  wydajemy
zaświadczeń o zakończeniu spłaty pożyczek. Głos zabrała Helena Kowalska: Czy mamy jeszcze jakieś
pytania? Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest
za  przyjęciem uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie. 

01:36:00-01:43:30

Ad.  6  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  ustalenia  taryfy  opłat
portowych w porcie morskim w Nowym Warpnie

Głos zabrał Burmistrz Jarosław Burba. Niniejszej uchwałę wniosłem aby obniżyć dla statków rybackich
kwotę opłaty portowej i tutaj w zależności czy jest ona dobowa. Miesięczna, czy roczna ale tutaj jest
propozycja obniżenia tej kwoty do 25% jest to liczone od każdego rozpoczętego metra długości łodzi.
Łóz rybacka jest to mniej więcej około 8/9 metrów. Ten wniosek jest podyktowany takim od naszych
rybaków aby podejść do nich w ten sposób, ze to ich funkcjonowanie nie jest tak łatwe. Z jednej
strony dopłaty z drugiej ograniczenia połowowe zatrudniają osoby koszty chłodni, tak przedstawili tą
branżę. Rybactwo w Nowym Warpnie to jest taka nasza historia, dzisiaj tych załóg mamy niewiele bo
tak naprawdę są dwa kutry nowowarpieński i 7/8 jednostek z Trzebieży, które stacjonują przy ulicy
Dworcowej. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia
Kalisz odczytała stanowisko z dnia 17 września 2024 roku. Komisja proponuje nie przyjmować projekt
uchwały, liczba członków podczas głosowania 2 za, przeciw 3 wstrzymały się 3. Głos zabrała Helena
Kowalska:  Czy  mamy jeszcze  jakieś  pytania?  Nie  widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy do
głosowania.  Kto z pań i  panów radnych jest  za przyjęciem uchwały,  kto się wstrzymał,  kto jest
przeciw. Dziękuję bardzo przyjęto uchwałę 5 za, 5 wstrzymało się , 4 przeciw. 

01:43:30- 01:46:00

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości diet
radnych Rady Miejskiej w Nowym Warpnie, diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej w
Nowym  Warpnie  oraz  diet  dla  przewodniczących  organów  wykonawczych  jednostek
pomocniczych Gminy Nowe Warpno

Głos zabrał Burmistrz: Jeżeli chodzi o ten projekt uchwał, to szanowni państwo ostatnia regulacja diet
radnych była w 2023 roku. Jest propozycja o podniesienie diety po 100 złotych za udział w komisji i
sesji. Ta uchwała weszła w życie od 1 stycznia 2025 roku. Taką uchwałę przedkładam czeka nas
intensywny okres pracy w tej kadencji, ze względu na inwestycje, ale jeszcze 0o innych zadaniach o
których w wolnych wnioskach chciałbym powiedzieć a które są skierowane do naszej społeczności
lokalnej. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Pani Emilia Kalisz
odczytała stanowisko z dnia 17 września 2024 roku. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba
członków podczas głosowania 8 za –8. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram
dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto
z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję
bardzo przyjęto uchwałę za, 13 wstrzymała się 1 osoba. Uchwała została przyjęta.

01:46:00-01:51:12

Ad.  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego
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wypłacanego  strażakom  ratownikom  ochotniczych  straży  pożarnych  w  Gminie  Nowe
Warpno

Jarosław Burba: Zgodnie z ustawą rada miejska co dwa lata ma obowiązek przeanalizowania i podjęcia
uchwały takiej aktualizacyjnej i stąd też z jednej strony jest ten projekt uchwały a z drugiej strony
dotychczasowa stawka za zadnia które są realizowane przez straże pożarne są faktycznie w stosunku
stawek  obowiązujących  chociażby  w  ramach  umów  o  pracę  czy  umów  zlecenie  est  niska  a
bezpieczeństwo przede wszystkim. Myślę, że wszyscy mieszkańcy naszej gminy doceniają pracę i
wkład  jednostek  Osp  i  nie  mówię  o  profilaktyce  czy  zabezpieczeniu  życia.  Mówię  tu  chociażby  o
zabezpieczeniu do czasu przyjazdu karetki pogotowia, ale często też i druhny i druhowie uczestniczą
bardzo aktywnie we wszystkich działaniach i w żuciu publicznym i bardzo wspierająco społeczność
lokalną i warto to docenić. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia 17 września 2024 roku. Komisja proponuje przyjąć
projekt uchwały, ze zmianami § 1. Ustala się następującą wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla
strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych w Gminie Nowe Warpno, którzy uczestniczyli w
działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu w kwocie:

30,00  złotych  za  każdą  rozpoczętą  godzinę  liczoną  w  sposób  określony  ustawowo  –  za1.
uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej,

13,00  złotych  za  każdą  rozpoczętą  godzinę  liczoną  w  sposób  określony  ustawowo  –  za2.
uczestnictwo w szkoleniu lub ćwiczeniu. § 2. Ustala się ekwiwalent pieniężny dla strażaków
ratowników ochotniczych straży pożarnych w Gminie Nowe Warpno w wysokości 20,00 zł za
wykonywanie innych zadań niż  wymienione w §  1  niniejszej  uchwały,  polegających na:  1)
ochronie ludności, 2) wspieraniu gminy w realizacji pomocy na rzecz społeczności lokalnej, 3)
integrowaniu społeczności lokalnej.

liczba członków podczas głosowania 8 za –8. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytała stanowisko z
dnia 17 września czerwca 2024 roku. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, ze zmianami § 1.
Ustala się następującą wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych
straży  pożarnych  w  Gminie  Nowe  Warpno,  którzy  uczestniczyli  w  działaniu  ratowniczym,  akcji
ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu w kwocie:

30,00  złotych  za  każdą  rozpoczętą  godzinę  liczoną  w  sposób  określony  ustawowo  –  za1.
uczestnictwo w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej,

13,00  złotych  za  każdą  rozpoczętą  godzinę  liczoną  w  sposób  określony  ustawowo  –  za2.
uczestnictwo w szkoleniu lub ćwiczeniu. § 2. Ustala się ekwiwalent pieniężny dla strażaków
ratowników ochotniczych straży pożarnych w Gminie Nowe Warpno w wysokości 20,00 zł za
wykonywanie innych zadań niż  wymienione w §  1  niniejszej  uchwały,  polegających na:  1)
ochronie ludności, 2) wspieraniu gminy w realizacji pomocy na rzecz społeczności lokalnej, 3)
integrowaniu społeczności lokalnej.

liczba członków podczas głosowania 6 za –6. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo
otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do
głosowania.  Kto  z  pań i  panów radnych jest  za  przyjęciem uchwały,  ze  zmianami  kto  się
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wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję bardzo przyjęto uchwałę jednogłośnie.

01:51:12 - 01:55:30

Ad.  9  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  z  odstąpienia  od  zbycia  w  drodze  przetargu
nieruchomości zabudowanej na podstawie zezwolenia na budowę lub których zabudowa
została zalegalizowana zgodnie z procedurami przewidzianymi w odrębnych przepisach,
jeżeli  o  nabycie  nieruchomości  ubiega  się  osoba,  która  dzierżawi  lub  użytkuje
nieruchomość  na  podstawie  umowy  zawartej  na  co  najmniej  10  lat.

Jarosław Burba: Chodzi o wyrażenie zgody na sprzedaż w trynie bezprzetargowym działki która jest
zajmowana przez operatora telefonii  komórkowej.  Wynegocjowano kwotę przekraczającą 10 letni
czynsz dzierżawy. Ponadto kupujący pokryje koszty związane z ustanowieniem służebności dojazdu do
tej  działki.  Jest  to działka położona bezpośrednio z  OSP Brzózki  zabudowana praktycznie nie do
wykorzystania w innym celu przez gminę. Stąd też ten wniosek aby uregulować tą kwestię. Z kolei
operator zwracał się do nas o możliwość takiego zakupu aby w razie inwestycji mógł w własnym
zakresie dokonywać czynności. 

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała stanowisko z dnia 17 września 2024 roku. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba
członków podczas głosowania 8 za –8. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram
dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto
z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję
bardzo przyjęto uchwałę. Przewodnicząca zarządziła przerwę. Po przerwie wznowiono posiedzenie
sesji. 

02:06:58-02:33:15 

Ad. 16 Komunikaty i informacje

Głos zabrała Przewodnicząca Helena Kowalska: W imieniu OSP Nowe Warpno dziękuję za podjęcie
uchwały za to, że dostrzegacie państwo naszą aktywność staramy się być na każde zawołanie, do
akcji i pomocy wszelkiej i myślę, że to się nigdy nie zmieni. 

Następnie głos zabrał Burmistrz: Cieszymy się, że Brzózki będą miały drożynę młodzieżową i fajnie, że
te młode kadry rosną. Mamy przykład w Nowym Warpnie, że to naprawdę się sprawdza. Dla tych
dzieci i młodzieży to nie jest tylko forma spędzenia czasu ale oni naprawdę bardzo się angażują, łakną
tej wiedzy, chcą brać udział w działaniach ćwiczeniach. Teraz z młodzieżówki mamy prawdziwych
druhów. Będziemy mogli zrobić gminne zawody. 

Szanowni państwo mamy trudną sytuację na południu polski, wszyscy to śledzimy. Uczestniczyłem w
posiedzeniach  sztabu  kryzysowego  powiatowego  w  którym  wcześniej  Starosta  uczestniczył  u
wojewody. W chwili bezecniej w naszym powiecie patrolujemy sprawdzanym wał. Poziom spada z
powodu cofki. W ostatnim posiedzeniu zespołu zarządzania kryzysowego uczestniczył prezes Wód
Polskich według ocen i analiz które oni prowadzą na bieżąco ta fala która dotrze do nas Podrą nie
powinny być stany ostrzegawcze przekroczone. Chyba że będzie kumulacja niekorzystnych wiatr i
wtedy nałoży się cofka z podwyższonym stanem wód. Prognozy na to nie wskazują. Te akweny po
drodze  są  duże  i  fala  wypłaszacza  się.  W  związku  z  tą  sytuacją  na  terenie  naszej  gminu
ukrochmaliliśmy trzy punkty zbiórki po jednym na sołectwo Brzózki i Warnołęka, i jeden w Nowym
Warpnie.  Jeśli  będzie potrzeba od mieszkańców przekazywania poza godzinami pracy to w tedy
rozważymy możliwość otworzenia punktu do godziny 17. Mamy kontakty do urzędu gminy mieszkańcy
dzwonią  proszą  co  można  przekazać.  System dystrybucji  wygląda  tak,  że  to  co  my  zbierzemy
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przekazujemy do Starostwa w Policach. Oni segregują i przekazują do na halę Netto Areny a stamtąd
wojewoda kontaktuje się z biurami zarządzania kryzysowego i kierują tiry od potrzebujących. Daliśmy
ogłoszenie na temat wolontariatu, żeby pobyć w godzinach popołudniowych były w punkcie. Oberwało
się Wodą Polskim i słusznie. Dzisiaj mamy ocenić stan wałów a my nie możemy nic ponieważ wały nie
są skoszone i nie wiem nic. W Niekłończycy bobry uszkodziły wały OSP działały i wzmocnili. Wody
Polskie zdawały relację, że wszystko ok za chwile komendant powiatowy OSP podaje swoja opinie
zapełnienie inną, że na wałach leżały wiatrołomy nie można było przejechać nawet kładem trzeba
było podjąć działania. Każda minuta godzina jest bardzo ważna. Sam też składałem wniosek aby
procedury wyglądały inaczej. Dzisiaj u nas wszystkie miejsca są patrolowane.. Jeżeli jest fala to w
ciągu 48 godzin do informacji i mobilizację. 

Na  przyszłą  sesję  jestem  po  wstępnym  rozmowach  z  prezydentem  Krzystkiem  o  możliwości
podpisania  pomiędzy  gminami  porozumienia  dotyczącego  naszych  uczniów  szkół  średnich  w
Szczecinie aby mieli darmowy bilet komunikacyjny. Warunki to musi mieć zameldowanie na terenie
gminy i zaświadczenie że uczy się w Szczecinie i wtedy zgłasza się po bilet miesięczny w gmina jest
obciążana tylko za ten bilet, nie żadne ryczałty. My mamy w szkołach średnich 77 osób na terenie
gminy zameldowanych.  Działanie  wymaga uchwał  zarówno rady miasta  Szczecina  ale  również  i
naszej. Jeżeli będą konkrety to ten projekt się pojawi. Jeżeli chodzi o opiekę nad dziećmi do lat 3. Pani
od nas z urzędu wydzwaniał do rodziców dzieci dodzwoniła się do 70 % rodziców, pytając czy byliby
zainteresowanych  to  11  dzieci  byłoby.  Myślimy  o  klubie  dziecięcym są  inne  zasady  finansowania  w
porównaniu do dziennego opiekuna. Ustawa o opiece nad dziećmi do lat 3 to Ministerstwo Pracy
rodziny i Opieki Socjalnej a Przedszkole i szkoła to Ministerstwo Edukacji, nie da się pogodzić tych
dwóch ministerstw. W klubie dziecięcym gmina nawiązuje umowę z prowadzącym klub dziecięcy, czy
dziennym opiekunem.  Oczywiście  procedura  to  podjęcie  uchwały.  Są  środnik  na  przystosowanie
obiektów z programu ,,Maluch plus” i do poswarzenie na przykład przy klubie dziecięcym jest to 57
tysięcy na jedno miejsce. Plus 1.5 miesiąca na każde dziecko dofinansowanie do prowadzenia klubu.
Działa  to  tak,  że  to  rodzic  składa wniosek a  środki  trafiają  do samorządów.  Przepisy  zostały  na tyle
zmienione  ze  to  nie  jest  finansowanie  na  jeden  rok.  Dlatego  też  jest  to  dość  bezpieczne.  Analizuje
jeszcze możliwości nie wykluczone że na przyszłą komisję punkt musimy omówić. Posłucham sugestii
państwa. Jest też jeden bardzo istotny punkt, w ustawie opiekunem może być osoba która ukończyła
studia  jako  wychowanie  przedszkolne  wczesna  szkolne  ale  też  osoba,  która  nie  ma  takiego
wykształcenia ale musi mieś 240 godzin szkolenie 100 godzin praktyki. Damy takie ogłoszenie że
gmina zamierza i może te osoby się z nami skontaktują. Dla dziesiątki dzieci muszą być minimum 2
opiekunów. W klubie dziecięcym nie ma takich ograniczeń. 

Gratulujemy Brzózką za podpisanie umowy z Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego na
realizację Grantu Sołeckiego 2024, oraz wygranej trzeciego miejsca i kwota 20 tysięcy złotych za
,,Piękną Zachodniopomorską Wieś”. 

Głos zabrała radna Jolanta Falkowska – Sobolewska”: Chciałabym wystąpić z zapytaniem tudzież
wnioskiem czy  rada  gminy  może  ustalić  budżet  stały  dla  rady  osiedla?  Następnie  głos  zabrał
Burmistrz: Nie może nie ma takiej formy prawnej. Przepisy określają tylko fundusz sołecki. Pozostałe
jednostki  funduszy  się  nie  wyodrębnia.  Głos  zabrał  Sołtys  Sołectwa  Brzózki:  Kto  się  zajmuje
uchwaleniem funduszu sołeckiego? Jarosław Burba: Procedura jest określona w ustawie. Do tej pory
współpracowaliśmy na bieżąco z sołectwami i wszelkie zgłaszane potrzeby nigdy nie były przeze mnie
odrzucane. Bardzo wspieram wszelkie oddolne inicjatywy. Czasem jest tak że więcej sołectwo zyska
na bieżących pomocach i do tego dochodzi kwestia przestrzegania wszelkich procedur i rozliczenia
wydatków.  Będąca  tu  pani  sekretarz  na  pewno  ma  doświadczenie  w  tej  kwestii.  Głos  Zabrała
Sekretarz Gminy: Przede wszystkim jeżeli  chodzi  o Fundusz Sołecki  to na sołtysie ciążą zadania
związane z organizacją tego zadania i decyzją zebrania sołeckiego, co i na co zostaną wydatkowane
pieniądze. Tak jak pan burmistrz powiedział że to nie są środki na typowe przejedzenie, aby sołectwo
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na tym miało skorzystać. Cały szereg przepisów. Głos zabrał Radny Marek Wnuk: Czy my jako gmina
możemy utworzyć palże miejską płatna? Chodzi mi o dewastację plaży. głos zabrał Burmistrz: Z plażą
to jest tak że wszystko można zrobić komercyjnie. Trzeba by było wyznaczyć miejsce zatrudniona.
Jeśli nie ma pogody to też chce zarobi. Żeby ogrodzić w ogóle nawet na postawienie toalety czy
kontenera decyzja dyrektora urzędu morskiego zezwalająca na inne funkcje niż ochronne. Ja w tym
roku postawiłem przyczepę campingową na kołach. Jest to w pasie technicznym, więc musiałem o
taką decyzje do dyrektora wstąpić. Wydał ją w ciągu trzech dni. Jadę w piątek do dyrektora Urzędu
Morskiego ze starostą o nowej  plaży.  Ponieważ ostatnie pismo jest  problemem że ingerujemy z
ziemię. Jak dostaje takie informacje na 100 metrach szer pasa nawet nie wiem w imię czego jak
jezioro ma 2 metry głębokości. Nie wyobrażam sobie aby nie przejść procedury budowania nowej
plaży. Ok niech da 40 cm wyżej niż poziom pisaku ale żeby był . Jesteśmy w trakcie dokumentacji na
modernizację starej  plaży w październiku będę miał  decyzje,  aby były leżaki  strefa wypoczynku.
Musimy podjąć się uchwałę o strefie płatnego dofinansowania i proponuję abyśmy się tym zajęli. Głos
zabrała radna Magdalena Krasnodębska:  Co z  płatnymi toaletami? Głos zabrał  Robert  Rogowski:
nawiązaliśmy  kontakt  z  firmą  która  wykonuję  takie  toalety  wiosce  żeglarskiej  i  mają  wysłać  nam
wycenę  ile  kosztowało  by  zamontowanie  takiego  systemu  płatności  kartą.  Marek  Wnuk:  Czy
pochylamy się nad strefą ograniczonego ruchu? Jarosław Burba: Jest to droga wojewódzka do samego
kościoła.  Czy  wyłączenie  drogi  wojewódzkiej  z  ograniczeniem  ruchu  będzie  możliwe  nie  wiem
musiałbym to sprawdzić ale wątpię. Marek Wnuk: Z tego co ja się dowiadywał to można ponieważ nie
jest to przelotówka tylko tak jakby koniec drogi. Pochylmy się mieszkańcom a nie turystą . Jeżeli
zgłaszają że jest hałas i szybka jazda. Jarosław Burba: Nie do końca wiem czy to o hałas chodzi. Pieszy
ma pierwszeństwo na jezdni i to dla mnie jest ważne nie hałas. 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie III Sesji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie 

Załączniki:

Lista obecności Radnych na Posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej, oraz gości1.

Projekt Porządku Obrad2.

Zarządzenia Burmistrza Nowego Warpna za okres od dnia od 28.06.2024 r. do 18.09.2024r. 3.

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  pomieszczeń4.
przychodni na czas nieokreślony 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego5.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej6.

Uchwała Nr III/023/20247.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie8.
z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno za rok 2024.
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Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego9.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej10.

Uchwała Nr III/024/202411.

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,12.
odraczania  lub  rozkładania  na  raty  spłaty  należności  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających  Gminie  Nowe  Warpno  lub  jej  jednostkom  organizacyjnym,  warunków
dopuszczalności  pomocy  publicznej  w  przypadkach,  w  których  umorzenie,  odroczenie  lub
rozłożenie na raty spłaty stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu lub osób do
tego uprawnionych 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego13.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej14.

Uchwała Nr III/025/202415.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia taryfy opłat portowych w16.
porcie morskim w Nowym Warpnie 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego17.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej18.

Uchwała Nr III/026/202419.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości diet radnych Rady20.
Miejskiej w Nowym Warpnie, diety dla Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Warpnie oraz
diety  dla  przewodniczącego organów wykonawczych jednostek  pomocniczych  Gminy  Nowe
Warpno 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i rozwoju Gospodarczego21.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej22.

Uchwała Nr III/027/202423.

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  wypłacanego24.
strażakom ratownikom ochotniczych straży pożarnych w Gminie Nowe Warpno 
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Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego25.

Stanowisko Komisji Polityki Społecznej26.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej27.

Uchwała Nr III/028/202428.

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odstąpienia  od  zbycia  w  drodze  przetargu  nieruchomości29.
zabudowanej na podstawie zezwolenia na budowę lub których zabudowa została zalegalizowana
zgodnie z procedurami przewidzianymi w odrębnych przepisach, jeżeli o nabycie nieruchomości
ubiega się osoba, która dzierżawi lub użytkuje nieruchomość na podstawie umowy zawartej na
co najmniej 10 lat. 

Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego30.

Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej31.

Uchwała Nr III/029/202432.

                           Protokół został przyjęty na IV sesji Rady Gminy Nowe Warpno w dniu 23 października
2024.                                                                                             

sporządził
Kamila Harnatkiewicz

przewodniczący
Helena Kowalska


